
Zápisnica 
z prvého zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva v Rudinke 
 
Dátum konania: 18. 01. 2023 v zasadacej miestnosti Obecného úradu v Rudinke 
Prítomní: podľa  priloženej prezenčnej listiny 
Ospravedlnený:   
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
3. Prijatie protipovodňových opatrení  
4. Vykonanie konsolidácie financií obce Rudinka a prijatie opatrení k reštrukturalizácii majetku 

obce  
5. Diskusia 
6. Prijatie uznesení  
7. Záver  

 
1. OTVORENIE -  zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Rudinke otvorila a viedla starostka obce Ing. 
Slavka Koptáková, ktorá v úvode privítala poslancov i hostí. Predložila návrh programu zasadnutia.    

 
 UZNESENIE: 

OZ SCHVAĽUJE predložený program svojho zasadnutia bez pripomienok. 
Prítomní: 5 poslanci     Za: 5     Proti: 0      Zdržal sa: 0     

 
 
2. URČENIE ZAPISOVATEĽA A SCHVÁLENIE OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE 
             - zapisovateľom bola určená : Janka Hrdináková   

  - overovateľ: Viera Barčíková, Mgr. Miloš Kyselica    
UZNESENIE:  
OZ SCHVAĽUJE overovateľov zápisnice – Mgr. Miloš Kyselica, Roman Filip  

Prítomní: 5 poslanci     Za: 5     Proti: 0      Zdržal sa: 0     
 

3. PRIJATIE PROTIPOVODŇOVÝCH OPATRENÍ  -  Z dôvodu, že zvolanie zasadnutia zastupiteľstva si 
vyžiadal zástupca starostky, požiadala pani starostka Ing. Viliama Michela k vyjadreniu sa 
k protipovodňovým opatreniam. Poslanec Michel zdôvodnil na úvod svoju požiadavku prijatia  
protipovodňových opatrení a predložil obecnému zastupiteľstvu celú predchádzajúcu písomnú 
komunikáciu obce v čase, keď vykonával funkciu starostu obce so správcom toku a okresným úradom 
KNM. Zdôraznil naliehavosť riešenia tohto problému z dôvodu  jeho dlhodobého zameškávania. Hrozbou 
pre bezpečnosť občanov obce je rozpadnutá kamenná prehrádzka v hornej časti potoka, podmytý mostík 
pri pani Abafiovej a nevyčistené koryto potoka. Navrhol  neodkladne zaslať opätovnú urgentnú žiadosť 
OU KNM so všetkými doterajšími písomnosťami. Poslanci vzali uvedené na vedomie. 
 

 
UZNESENIE:  
OZ  BERIE NA VEDOMIE potrebu riešenia protipovodňových opatrení.  

Prítomní: 5 poslanci     Za: 5     Proti: 0      Zdržal sa: 0     
 

 
4. VYKONANIE KONSOLIDÁCIE FINANCIÍ OBCE RUDINKA A PRIJATIE OPATRENÍ 
K REŠTRUKTURALIZÁCII MAJETKU OBCE - zástupca starostky obce, Ing. Viliam Michel, zdôvodnil 
nevyhnutnosť prijatia potrebných opatrení vo financovaní obce predovšetkým mimoriadnou situáciou 
v súvislosti s neúmerným nárastom výdavkov na  energie, rastúcou infláciou a negatívnym vplyvom štátu 
na hospodárenie obcí z dôsledku prijatých opatrení, ktoré reálne ukracujú obce na financiách. Do 
dnešného dňa nie je známa ani daňová prognóza Ministerstva financií na rok 2023. Je preto 
problematické prijatie reálneho rozpočtu obce a plánovanie rozvojových aktivít obce. Bez ohľadu na 
celospoločenský hospodársky vývoj ale poslanec Michel navrhuje: 



Nespoliehať sa vo financovaní obce iba na výber daní ako jediného príjmu obce, ale pokúsiť sa 
o viaczdrojové financovanie. Navrhuje v roku 2023 zvýšiť úsilie o získanie dotácií od subjektov, ktoré 
v minulosti obec podporovala, podieľala sa na ich profite a teda má aj morálny dôvod na požiadanie 
o dotáciu v čase, keď to obec urgentne potrebuje. Návrhy predložil v písomnej forme, rozpracované 
formou pripravených písomných žiadostí, kde súčasťou bolo aj zdôvodnenie, prečo obec o dotáciu žiada. 
Konkrétne navrhuje požiadanie o 5 000,- euro  Združenie majiteľov lesov a pasienkov p.s.  
V rámci medziobecnej spolupráce a participatívneho financovania navrhuje požiadať mestá Kysucké 
Nové Mesto a Žilina o dotáciu po 3 000,-  EUR. 
Tiež navrhuje požiadať o navýšenie dotácie na výstavbu Materskej školy v Rudinke o 20 percent, čo by 
zvýšilo celkovú dotáciu na výstavbu na 145 000,- eur.    
Jednou z priorít  v roku 2023 je vymoženie  financií neoprávnene vybraný obcou Rudina za rok 2022 
a ich výber v roku 2023. Za týmto účelom je nutné naďalej spolupracovať s právnickou kanceláriou 
a zaslať list vedeniu obce Rudina o možnosti podania trestného oznámenia na štatutára obce Rudina. 
Z dôvodu zabezpečenia financovania pripravovanej výstavby MŠ Rudinka upriamuje pozornosť aj na 
možnosť prenájmu novej hasičskej zbrojnice a financovanie výstavby z peňazí za prenájom . 
Prítomný poslanci návrhy vzali na vedomia  a vyjadrili sa nasledovne: 
Pán Kyselica je proti realizácii projektu na ktorý sme dostali dotáciu a navrhuje výstavbu úplne inej 
budovy – montovanej škôlky za 200 000,- euro. 
Pán Mgr. Vladimír Filip poukázal na možnosť požiadať o peniaze aj pána farára. Poslanec Michel mu 
odpovedal, že tak hlboko by  sme nemali klesnúť. 
 

UZNESENIE:  
OZ  BERIE NA VEDOMIE podnety k reštrukturalizácií majetku obce Rudinka.  

Prítomní: 5 poslanci     Za: 5     Proti: 0      Zdržal sa: 0     
 
5. DISKUSIA – pán poslanec Roman Filip požadoval premiestnenie unimobunky a plechového skladu 
obce na iné miesto, nakoľko momentálne špatia verejný priestor. Navrhoval miesto pri brehu Kysuca za 
futbalovou bránou. Miesto je ale nevyhovujúce na otvorenom priestranstve a hrozilo by ich odnesenie pri 
prípadnej povodni.  
   

  6. PRIJATIE UZNESENÍ - Jednotlivé uznesenia predniesla pani Hrdináková . Schválili sa vždy po      
   každom bode rokovania, nie je potrebné ich opätovné schvaľovanie. 
 

7. ZÁVER - starostka obce poďakovala prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva 
ukončila.   
 
 

V Rudinke 18. 01. 2023  
Zapísala : Janka Hrdináková 
 
 
 
 
         Ing. Slavka Koptáková 
                starostka obce  
 
Overovatelia : 
 
 
 
 
 
............................................    ...........................................  
        Mgr. Miloš Kyselica           Viera Barčíková 
 


